
Zápis
z 30. řádného zasedání zastupitelstva obce Bohuslavice

konaného dne 26.6.2014 v 19.hod. v zasedací místnosti Obecního úřadu v Bohuslavicích

Přítomni: V úvodu přítomno 5 zastupitelů, zastupitelé Pavel Foret a Jana Kalábová byli omluveni.

Schvá1ený program jednání:

1) Zahájení
2) Kontrola usnesení z posledního řádného zasedání ZO
3) Poděkování Miloslavu Poledníkovi za dlouhodobé bezpříspěvkové dárcovství krve
4) Stanovení počtu členů zastupitelstva pro příští volební období
5) Projednání Změny č. 3 územního plánu Bohuslavice
6) Projednání Dodatku k nájemní smlouvě o nájmu zemědělských a ostatních pozemků
7) Projednání vyvěšení moravské vlajky 5.července 2014
8) Projednání - stanovení výše nájemného obecní budovy č.p. 50
9) Různé, diskuze, náměty a připomínky občanů

10) Závěr

Ad1)
Zasedání svolal starosta obce ing. Miroslav Pluháček dle schváleného kalendáře zasedání zastupitelstva
obce. Program zasedání zastupitelstva byl oznámen na úřední desce a elektronické úřední desce od
18.6.2014 a dále byla informace o konání zasedání zastupitelstva vyhlášena 2x obecním rozhlasem.
Zastupitelé obdrželi podklady pro jednání. Zasedání tedy bylo řádně svoláno.
Vzhledem k přítomnosti nadpoloviční většiny všech zastupitelů v úvodu a po celou dobu jednání bylo
zasedání zastupitelstva usnášení schopné. Zápis z posledního zasedání zastupitelstva obce byl ověřovateli
odsouhlasen a podepsán bez námitek.

Předsedající dále přednesl zveřejněný program jednání a navrhl změnu
v projednávaném programu jednání v bodu programu č. 4. Původní obsah bodu č.4 - "Projednání
žádosti Svazu tělesně postižených Prostějov o finanční příspěvek" ,který se stal bezpředmětným,
navrhl předsedající nahradit bodem - " Stanovení počtu členů zastupitelstva pro příští volební období" a
vyzval zastupitele k vyjádření svých stanovisek ke změně a případnému doplnění programu.

Stanovisko ke změně programu bylo souhlasné a k doplnění programu jednáni nebyl podán žádný návrh.
Předsedající proto požádalo hlasování o upraveném programu jednání zastupitelstva.

Návrh II nesení: Zastupttelstvo obce Bohuslavice chvaluje upravený program jednání.
Výsledek hlasování: Pro 5 ,Proti O, Zdrželi se O.
Usnesení bylo schváleno.

Za ověřovatele zápisu navrhl předsedající zastupitele Martina Šišmu a Ludmilu Faltýnkovou
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Bohuslavice schvaluje za ověřovatele zápisu Martina L~išmua
Ludmilu Faltynkovou
Výsledek hlasování: Pro 5 ,Proti O, Zdrželi se O.
Usnesení bylo schváleno.

Zapisovatelkou jednání předsedající určil Marcelu Václavkovou.
Diskuze byla předsedajícím otevřena ke každému projednávanému bodu programu

Ad2)

Starosta podepsal schválenou smlouvu se společností EKO- KOM ,a.s. o zajištění zpětného odběru
a využití odpadů



Dne 31.května se uskutečnil Dětský den dle připraveného programu. Výdaje obce činily 6.763,- Kč
Kupní smlouva ke schválenému prodeji obecního pozemku par.č. 520/7 Otakaru Kubíčkovi dosud
nebyla předložena, tedy zatím nepodepsána.
Dne 22.6.2014 proběhla Slavnost k 300letému výročí posvěcení kostela sv. Bartoloměje
v Bohuslavicích. Obec poskytla finanční příspěvek 3000,- Kč na pořízení pamětních listů.

Návrh usnesení : Zastupitelstvo obce bere na vědomí informaci starosty o plnění usnesení
z posledního zasedání zastupitelstva obce Bohuslavice
Výsledek hlasování: Pro 5, Proti 0, Zdržel se O.
Usnesení bylo schváleno.

Ad3)
Organizace Českého červeného kříže oznámila obecnímu úřadu v Bohuslavicích, že pan Miloslav

Poledník dovršil významný počet 180 bezpříspěvkových odběrů krve. Vzhledem k této významné
skutečnosti starosta s vědomím zastupitelů rozhodl pozvat pana Miloslava Poledníka na zasedání
zastupitelstva, poděkovat mu za příkladnou reprezentaci obce a předat mu věcný dar v hodnotě 1000 Kč.
Poděkování provedl starosta ing. Miroslav Pluháček a zastupitelka Marie Bořilová.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo ohce bere na vědomí ocenění pana Miloslava Polednika za mnohonásobné
bezpiispěvkové dárcovství krve.
Výsledek hlasování: Pro 5, Proti 0, Zdržel se O.
Usnesení bylo schváleno.

Ad4)
Dle § 67 zákona o obcích má zastupitelstvo obce stanovit nejpozději 85 dní přede dnem nových voleb

do zastupitelstva obce počet členů nového zastupitelstva obce. U obce do 500 obyvatel je volitelné
rozpětí počtu členů zastupitelstva od 5 do 15 členů. Předsedající navrhl zachovat dosavadní počet členů
zastupitelstva v počtu 7 členů, což je v souladu s velikostí obce Bohuslavice i dosavadními zkušenostmi.
Nebylo jiných návrhů, proto požádal předsedající o hlasování o návrhu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce stanovuje pro volební období 201./ až 2018 počet členů zastupitelstva obce
Bohuslavice vpočtu 7 členu

Výsledek hlasování: Pro 5 , Proti 0, Zdržel se O.
Usnesení bylo schváleno.

AdS)
Stavební úřad v Konici , který je pořizovatel Změny č.3 územního plánu Bohuslavice oznámil ukončení

procesu pořízení a zaslal obecnímu úřadu v Bohuslavicích text opatření obecné povahy (vyhláška) jehož
schválením a vydáním zastupitelstvem nabude změna územního plánu účinnost. Změna Č. 3 územního
plánu se týká rozšíření výrobní a skladovací plochy uvnitř oploceného areálu společnosti Remarkplast
v Bohuslavicích. Zastupitelé byli s podklady změny územního plánu seznámeni při jednávání.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje a rydává Změnu č.3 územního plánu Bohuslavice formou
opatření obecné povahy Č. J 20 J.j
Výsledek hlasování: Pro 5 , Proti 0, Zdržel se O.
Usnesení bylo schváleno.

Ad 6)
Zemědělská společnost Bohuslavice a.s. oslovila obec dopisem, v kterém zasílá dodatek č.5 nájemní

smlouvy a nabídku na odkoupení zemědělských pozemků obce Bohuslavice. Předmětem projednání byl
dodatek č.S nájemní smlouvy na pronájem obecních zemědělských pozemků zemědělské společnosti
Bohuslavice. Zemědělská společnost nabízí v dodatku smlouvy zvýšení ročního nájemného o 300,-Kč Iha.
Dle seznamu pozemků v příloze původní nájemní smlouvy pronajímá obec Zemědělské společnosti a.s.



v souhrnu 7,69 ha pozemků. Podklady k jednání o dodatku nájemní smlouvy byly zastupitelům zaslány
před jednáním zastupitelstva.

Návrh usne eni : Zastupitelstvo obce schvaluje dodatek č.5 k nájemni mlouvě Č. -/6-/ '2001 o nájmu
zemědělskych a o tatnich pozemků uzavřenou se Zeměděl kou polečnosti Bohuslavice. a.s. a zároveů
nepiistupuje na odprodáni obecních nájemních pozemku Zemědělské společnosti a. '.

Výsledek hlasování: Pro 5 , Proti O, Zdržel se O.
Usnesení bylo schváleno.

Ad 7)
Občanské sdružení» Moravská národní obec» oslovila dopisem naši obec s výzvou k vyvěšení

moravské vlajky na budově obce dne 5.července v Den slovanských věrozvěstů Cyrila a Metoděje.
Zastupitelé obdrželi před jednáním zastupitelstva zaslané písemnosti (výzva a vyobrazení moravské
vlajky). Předsedající po seznámení s výzvou požádal přítomné zastupitele k vyjádření jejich stanovisek
k projednávané záležitosti. Po krátké diskuzi zastupitelstvo dospělo k závěru nepřipojení obce
Bohuslavice k výzvě o vyvěšení moravské vlajky.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce neschvaluje připojení obce Bohuslavice k výzvě o vyvěšení moravké
vlajky na budově obecního úřadu dne 5. července 201-/.

Výsledek hlasování: Pro 5 , Proti O, Zdržel se O.
Usnesení bylo schváleno.

Ad 8)
V důsledku ekonomické nerentability nákladů na provoz provozovny oděvů, obuvi a drogerie

požádala provozovatelka paní Helena Pospíšilová z Čech pod Kosířem o úpravu výše nájemného.
Předsedající seznámil přítomné zastupitele s obsahem žádosti. Záměr o úpravě nájemného v objektu
provozovny č.p. 50 byl zveřejněn na úřední desce od 10.6. do 26.6.2014. K záměru nebyly doručeny
jiné nabídky nebo návrhy. Záměrem byla úprava ročního nájemného na částku 10.765,- Kč . Původní
výše ročního nájemného činila 21.530,- Kč. Předsedající vyslovil stanovisko, že úpravou nájemného se
naplní podpora obce o zachování provozovny jako služby pro obyvatelstvo. Po seznámení s podklady
kjednání, vyzval předsedající zastupitele k vyjádření svých stanovisek. Nebylo jiných návrhů.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje výši ročního nájemného v částce 10.765,- Kč za nájem
nebytových prostor v budově čp. 50, uživatelka Helena Po ipišilová, echy pod Kosiiem, tc. 1007-1-1-19.
Výsledek hlasování: Pro 5 , Proti O, Zdržel se O.
Usnesení bylo schváleno.

Ad 9)
Různé, diskuze, náměty a připomínky občanů

Informace starosty o činnosti obecního úřadu

- Informace - Olomoucký kraj nově stanovil příspěvek obcí na ostatní dopravní
obslužnost, na autobusovou dopravu 70Kč/ obyvatele za rok

- 28.května 2014 bylo vydáno územní rozhodnutí o umístění stavby - Splašková
kanalizace Bohuslavice

- 27.6.2014 se uskuteční v obci sběr nápojových kartonových obalů
- Loučení s absolventy 9. třídy Základní školy se uskuteční 27.6.2014 v obřadní síni

obecního úřadu
- Bylo doručeno oznámení o schválení dotace na" Stavební úpravy prostoru

autobusové zastávky ve výši 459.859,- Kč



- Hasičský záchranný sbor Olomouckého kraje oznámil provedení kontroly v obci
Bohuslavice dne 7.7.2014

- Dnem 16.6.2014 nastoupila Gabriela Lakomá na obecně prospěšné práce

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce po projednání bere na vědomí informace o činnosti obecního úřadu
Výsledek hlasování: Pro 5 ,Proti O, Zdržel se O.
Usnesení bylo schváleno .
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